
Zápis ze zasedání Studentské komory 

Akademického senátu Masarykovy univerzity 

konaného dne 1. června 2009 

 
 
Čas konání: 15:00 – 16:00 

Místo konání: velká zasedací místnost rektorátu Masarykovy univerzity 

 

1. Přivítání a zahájení 

2. Disciplinární řád FF (10 min) 

3. Disciplinární řád FSS (10 min) 

4. Disciplinární řád LF 

5. Novela statutu LF (10 min) 

6. Vývoj ve věci reformy ankety (5 min) 

7. Různé 

 

1. Přivítání a zahájení 

 

Omlouvají se: Martin Vrubel, Šárka Grigarčíková 

2. Disciplinární řád FF  

Řešení drobných problémů v odstavci 1 (disciplinární přestupky) (Pavel Troubil) 

Jinak SKAS už ho jednou odmítl, ale FF si trvala na svém. Nebudeme tedy trvat na našem 

doporučení. 

3. Disciplinární řád FSS 

 

Bez připomínek. 

 

4. Disciplinární řád LF 

 

Probírali jsme místo disciplinárního řádu LF řád FSpS. 

 

 

Celkově k řádům: 

1. Padl názor, že by se měly všechny řády sjednotit. I když je věcí jednotlivých fakult, jak 

budou vypadat. Ničemu nevadí ani jedno ani druhé řešení. 

2. Ve většině řádů se objevuje problém se zákazem požívání alkoholu studenty. U dnes 

schvalovaných řádů bod o konzumaci alkoholických nápojů rozumně vypustila FSS, obě 

zbývající fakulty jej tam mají. 

Nejlepší by byl kompromisní návrh na ustanovení typu: Zákaz konzumace alkoholu při účasti 

na výuce a při ukončení předmětu. 

Celkový zákaz požívání alkoholu na MU je absurdní, ustanovení nemůže a rovněž 

nevyhovuje běžné praxi. A cokoli, co je vlastně zbytečné není třeba uvádět. 

Jako problém se nedá určit opilý student, ale spíše jeho chování pod vlivem. 

Předseda tudíž dostal za úkol na společném zasedání senátu MU vystoupit s prohlášením, že 

toto ustanovení SKAS MU požaduje vypustit. 



Orientační hlasování: 6 proti ustanovení s alkoholem,1 pro, 2 se zdrzeli. 

4. Novela statutu LF 

  

Jen drobné změny – jedno nově vzniklé oddělení a jedno přejmenované – odsouhlasíme bez 

problémů. 

 

5. Vývoj ve věci reformy ankety 

 

Proběhne schůzka pracovního týmu, který s epodílí na reformě ankety, termín se dohodne 

podle doodle aplikace. Je třeba udělat podklad pro jednání s prorektory a rozhodnout se, koho 

dalšího na jednání přizvat. 

 

6. Různé 

  A/ František by chtěl být navržen jako člen ekonomické komise. 

Hlasování: 8 pro navržení Františka, jeden se zdržel  

Navržen bude společně s volbou nového předsedy této komise na společném zasedání senátu 

MU. 

B/ Pozvánka Martina Pešla - Med.muni.cz stránky, kde se nachází užitečné informace – rada 

vysokých škol. Doporučeno, aby Martin vložil odkaz na stránky SKASu, kvůli všem členům. 

http://med.muni.cz/

